
Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 22.4. 2008 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni:Rezková,Svatošová,Tlapáková,Hejzlar,Štěpař,Makeš 
Omluven:Hroneš 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou Rezkovou, která 
oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední desce. Dále oznámila, že zápis 
z minulého zasedání zastupitelstva obce je považován za schválený, jelikož k němu nebylo 
připomínek. 
      
Ověřovateli byli navrženi: Milan Makeš,Jiří Štěpař    
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 6-ti hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena: Edita Schejbalová 
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
2. Zpráva Policie ČR 
3. Rozpočet VHS-RT,Vrchlabí-provozování vodovodu v roce 2008 
4. R11-Závěr zjišťovacího řízení 

Stížnost MŽP-Společné vyjádření Obce Kocbeře a Obce Choustníkovo Hradiště 
a podpora JARO 

5. Město DKn.L.-Stanovisko k převzetí Domova důchodců 
6. Domov důchodců Pilníkov 
7. Celoroční hospodaření obce Kocbeře,závěrečný účet a přezkoumání hospodaření 

za rok 2007 
8. Pojištění členů Zastupitelstva Obce Kocbeře 
9. TJ Jiskra Kocbeře-hospodaření za rok 2007-zpráva z kontroly 
10. Provozní řád TJ Jiskra Kocbeře 
11. TJ Jiskra Kocbeře-oprava umýváren 
12. Petice-odpady 
13. Smlouva s firmou RUND – odvoz skla 
14. Školská inspekce-vyjádření 
15. Účel použití výtěžku z provozu VHP 
16. Nákup radaru na informativní m ěření rychlosti v obci 
17. Informa ční tabule-nákup 
18. Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.2/2008 
19. Nákup sekačky  

Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Program byl 6-ti hlasy schválen. 
 
 
 



 
1).  Zahájení a kontrola usnesení 
K Usnesení ze dne 26.02.2008 nebylo podáno žádných připomínek,tudíž se považuje za 
schválené. 
Kontrolou uložených úkolů bylo zjištěno: 

- dopis-uvedení pozemku do bezproblémového stavu-splněno 
 
2.)  Zpráva Policie ČR 
P.starostka seznámila přítomné se zprávou Policie ČR o stavu veřejného pořádku za rok 2007. 
Zastupitelstvo obce bere zprávu Policie ČR o stavu veřejného pořádku za rok 2007 na 
vědomí. 
 
3.)  Rozpočet VHS-RT,Vrchlabí-provozování vodovodu v roce 2008    
Z důvodu výpovědi zaměstnance obce veškeré práce,které prováděl v rámci vodního 
hospodářství,musí obec převést na firmu provozovatele obecního vodovodu VHS-RT, 
Vrchlabí.Na rok 2008 je proto nutné navýšení rozpočtu na správu vodovodu cca o 9 tis.Kč 
měsíčně.Celkový rozpočet na provozování vodovodu předaný firmou VHS-RT na rok 2008 
činí 708.991,60 Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Celkový rozpočet ,v částce 708.991,60 Kč, na provozování obecního vodovodu na rok 
2008  byl 6-ti hlasy schválen. 
 
4.)  R11-Závěr zjišťovacího řízení 
      Stížnost MŽP-Společné vyjádření Obce Kocbeře a Obce Choustníkovo Hradiště a                       
      Podpora JARO 
P.starostka seznámila všechny přítomné se Závěrem zjišťovacího řízení  a s obsahem 
Společného vyjádření k závěrům zjišťovacího řízení záměrů „Rychlostní silnice R11,stavba 
1108“ a „Rychlostní silnice R11,stavba Trutnov-statní hranice ČR/Polsko“ a stížností Obce 
Kocbeře a Obce Choustníkovo Hradiště a podpora JARO na postup odboru EIA/IPPC MŽP. 
Zastupitelstvo obce bere Závěr zjišťovacího řízení- R11 na vědomí. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Společné vyjádření k závěrům zjišťovacího řízení záměrů „Rychlostní silnice R11,stavba 
1108“ a „Rychlostní silnice R11,stavba Trutnov-statní hranice ČR/Polsko“ a stížnost 
Obce Kocbeře a Obce Choustníkovo Hradiště a podpora JARO na postup odboru 
EIA/IPPC MŽP bylo 6-ti hlasy schváleno. 
Zastupitelstvo obce pověřuje p.starostku Evu Rezkovou a p.místostarostku Janu 
Svatošovou k jednání s kompetentními orgány (KÚ KHK,příslušná ministerstva,ŘSD, 
aj.-dle vývoje situace výstavby R11) 
 
5.)  Město DKn.L.-Stanovisko k převzetí Domova důchodců 
Město Dvůr Králové nad Labem oslovilo okolní obce s žádostí o vyjádření k problematice 
finančních příspěvků na provoz Domova důchodců ,jež byl městu převeden od KÚ KHK. 
Z důvodu nedostatku finančních prostředků obce dala p.starostka hlasovat o zamítavém 
stanovisku k placení příspěvků na DD ve Dvoře Králové n.L.  
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zamítavé stanovisko k placení finančních příspěvků pro Domov důchodců Dvůr 
Králové n.L. bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
 
 



6.)Domov důchodců Pilníkov 
Obci Pilníkov byl také převeden Domov důchodců do své správy. 
Zastupitelstvo se, po získání dalších informací k provozování D.D.,rozhodne, jaký bude další 
postup v této záležitosti 
Zastupitelstvo obce bere informaci o provozování Domova důchodců Pilníkov  
s možností zapojení naší obce do O.P.S. na vědomí. 
 
7.)  Celoroční hospodaření obce Kocbeře,závěrečný účet a přezkoumání hospodaření za 
rok 2007 
Dalším bodem bylo projednání celoročního hospodaření obce , závěrečného účtu  a zprávy o 
výsledku přezkoumání hospodaření obce Kocbeře za rok 2006. Návrh závěrečného účtu za 
rok 2007 byl v souladu s ust. § 17 zákona o rozpočtových pravidlech zveřejněn po dobu 15 
dnů na úřední desce obce. Přezkoumání hospodaření obce provedli pracovníci Krajského 
úřadu Hradec Králové p.Martina Janoušová-Rybová a Ing.Miroslav Vraňan s výsledkem-při 
přezkoumání hospodaření podle § 2 a 3 zákona č.420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření 
územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí  
     c) byly zjištěny nedostatky,spočívající v nesprávnosti vedení účetnictví (týkající se 
majetkových operací)  
Všechny nedostatky jsou již odstraněny. 
Paní starostka dala návrh schválit souhlas s celoročním hospodařením obce a závěrečný účet 
za rok 2007 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2007 
s výhradami nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku hospodaření. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0        
Celoroční hospodaření,závěrečný účet a zpráva o přezkumu hospodaření Obce Kocbeře, 
s výhradami ,byla 6-ti hlasy schválena. 
 
8.)  Pojištění členů Zastupitelstva Obce Kocbeře 
Pojišťovna Kooperativa předložila nabídku na pojištění Zastupitelstva obce –odpovědnost za 
škody způsobené chybným rozhodnutím a to: plnění do výše 3.000.000,-Kč roční pojistné 
10.688,-Kč nebo plnění do výše 4.000.000,- Kč roční pojistné 11.281,-Kč. P.starostka dala 
návrh hlasovat o nabídce na plnění do 4.000.000,- Kč při ročním pojistném 11.281,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Nabídka od Pojišťovny Kooperativa na pojištění Zastupitelstva při odpovědnosti za 
škody-plnění do výše 4.000.000,-Kč,roční pojistné 11.281,-Kč ,byla 6-ti hlasy schválena. 
 
9.)  TJ Jiskra Kocbeře-hospodaření za rok 2007-zpráva z kontroly 
P.starostka seznámila přítomné se zprávou finančního výboru z provedené kontroly 
hospodaření TJ Jiskra Kocbeře za rok 2007. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0        
Zpráva z provedené kontroly hospodaření TJ Jiskra Kocbeře za rok 2007,byla 6-ti hlasy 
schválena. 
 
10.)  Provozní řád TJ Jiskra Kocbeře  
TJ Jiskra Kocbeře předložila ke schválení Provozní řád.Za dodržování tohoto Provozního 
řádu zodpovídá p.František Dubecký. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Provozní řád TJ Jiskra Kocbeře ,byl 6-ti hlasy schválen. 
 
 
 



11.)  TJ Jiskra Kocbeře-oprava umýváren 
Z důvodu havarijního stavu umýváren TJ Jiskra Kocbeře,je potřeba provést nejnutnější 
opravy  v celkové výši cca 15.000,-Kč 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Provedení oprav v umývárnách TJ Jiskra Kocbeře v celkové výši 15.000,-Kč ,bylo 6-ti 
hlasy schváleno. 
 
12.)  Petice-odpady 
P.starostka seznámila ZO s peticí proti zvyšování poplatků za odpady,dle novely zákona, a 
dala návrh připojit se jako obec k této petici. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Připojit se jako obec k petici proti zvyšování poplatků za odpad,bylo 6-ti hlasy 
schváleno. 
 
13.)Smlouva s firmou RUND – odvoz skla 
Dalším bodem bylo schválení podpisu Smlouvy na odvoz skla od firmy Rund.Cena 1 svozu 
za 1 nádobu činí 190,-Kč bez DPH. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Podepsání Smlouvy na odvoz skla s firmou Rund ,bylo 6-ti hlasy schváleno. 
ZO pověřuje p.starostku Evu Rezkovou k podpisu Smlouvy na odvoz skla s firmou 
Rund. 
 
14.)  Školská inspekce-vyjádření 
P.starostka seznámila přítomné s obsahem zprávy z provedené školské inspekce v MŠ 
Kocbeře, ve které inspektoři vytýkají,že musí děti z MŠ docházet na oběd do ŠJ přes 
frekventovanou silnici a ukládají ředitelce ZŠ a MŠ Kocbeře do 60 dnů zajistit vydávání 
obědů přímo v MŠ.Z technických důvodů ale není možné toto zajistit. 
ZO bere informaci o výsledku provedené školské inspekce v MŠ Kocbeře na vědomí. 
Obec jako zřizovatel napíše vyjádření o neřešitelné situaci. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Vyjádření pro školskou inspekci o neřešitelnosti situace –zajištění vydávání obědů 
přímo v MŠ Kocbeře,bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
15.)  Účel použití výtěžku z provozu VHP 
Výtěžek z provozu VHP za rok 2007 ve výši 6.810,-Kč bude použit na úpravu veřejné zeleně 
v obci. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Použití výtěžku z provozu VHP ve výši 6.810,-Kč na úpravu veřejné zeleně v obci ,bylo 
6-ti hlasy schváleno. 
 
16.)  Nákup radaru na informativní měření rychlosti v obci 
Firma Peter-GFK nabídla obci zakoupení 1 ks radaru na měření rychlosti.Obec zakoupí druhý 
radar,aby mohla rychlost být měřena v obou směrech.Cena radaru je stanovena do 70.000,-
Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Nákup radaru na měření rychlosti v obci do částky 70.000,-Kč ,byl 6-ti hlasy schválen. 
 
 
 
 



17.)  Informační tabule-nákup 
Dalším bodem bylo projednání nákupu dalším informačních tabulí,aby mohli být rozmístěny 
po obci a do Nové Vsi.Celková částka na nákup činí 45.000,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Nákup informačních tabulí do částky 45.000,-Kč ,byl 6-ti hlasy schválen. 
 
18.)  Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.2/2008 
Na návrh FV bylo projednání rozpočtových změn Obce Kocbeře Rozpočtovým opatřením 
č.2/2008. Rozpočet se tímto opatřením nemění ,změny jsou jen interní. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.2/2008 s nezměněnou výší rozpočtu, bylo 6-ti hlasy 
schváleno. 
 
19.)  Nákup sekačky 
Posledním bodem bylo schválení zakoupení travní benzínové sekačky do výše 15.000,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0         
Nákup travní benzínové sekačky do částky 15.000,-Kč ,byl 6-ti hlasy schválen. 
 
 
 
 
 
Na závěr starostka p.Rezková poděkovala všem členům zastupitelstva za pozornost , 
občanům,kteří přišli za účast a popřála všem hezký zbytek večera. 
 
Termín příštího zasedání byl určen na 17.6.2008 v 18.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 20.45 hodin. 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
       Jiří Štěpař                                                                                           Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
 

Zapsala:Edita Schejbalová 
 



 
U S N E S E N Í 

ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 22.4. 2008 v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 
schvaluje: 

1. Ověřovatele zápisu p.Jiřího Štěpaře a Milana Makeše 
2. Program zasedání 
3. Celkový rozpočet ,v částce 708.991,60 Kč, na provozování obecního vodovodu na 

rok 2008   
4. Společné vyjádření k závěrům zjišťovacího řízení záměrů „Rychlostní silnice 

R11,stavba 1108“ a „Rychlostní silnice R11,stavba Trutnov-statní hranice 
ČR/Polsko“ a stížnost Obce Kocbeře a Obce Choustníkovo Hradiště a podpora 
JARO na postup odboru EIA/IPPC MŽP 

5. Celoroční hospodaření,závěrečný účet a zpráva o přezkumu hospodaření Obce 
Kocbeře, s výhradami 

6. Nabídka od Pojišťovny Kooperativa na pojištění Zastupitelstva při odpovědnosti 
za škody-plnění do výše 4.000.000,-Kč,roční pojistné 11.281,-Kč 

7. Zpráva z provedené kontroly hospodaření TJ Jiskra Kocbeře za rok 2007 
8. Provozní řád TJ Jiskra Kocbeře 
9. Provedení oprav v umývárnách TJ Jiskra Kocbeře v celkové výši 15.000,-Kč 
10. Připojit se jako obec k petici proti zvyšování poplatků za odpad 
11. Podepsání Smlouvy na odvoz skla s firmou Rund 
12. Vyjádření pro školskou inspekci o neřešitelnosti situace –zajištění vydávání 

obědů přímo v MŠ Kocbeře 
13. Použití výtěžku z provozu VHP ve výši 6.810,-Kč na úpravu veřejné zeleně v obci 
14. Nákup radaru na měření rychlosti v obci do částky 70.000,-Kč 
15. Nákup informačních tabulí do částky 45.000,-Kč 
16. Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.2/2008 s nezměněnou výší rozpočtu 
17. Nákup travní benzínové sekačky do částky 15.000,-Kč 

 
 
zamítá: 
      1.   Placení finančních příspěvků pro Domov důchodců Dvůr Králové n.L. 
 
 
pověřuje: 

1. P.starostku Evu Rezkovou a p.místostarostku Janu Svatošovou k jednání 
s kompetentními orgány (KÚ KHK,příslušná ministerstva,ŘSD, aj.-dle vývoje 
situace výstavby R11) 

2. P.starostku Evu Rezkovou k podpisu Smlouvy na odvoz skla s firmou Rund. 
  
 
 



bere na vědomí: 
1. Zprávu Policie ČR o stavu veřejného pořádku za rok 2007 
2. Informaci o provozování Domova důchodců Pilníkov  s možností zapojení naší 

obce do O.P.S. 
3. Informaci o výsledku provedené školské inspekce v MŠ Kocbeře 

 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
         Jiří Štěpař                                                                                      Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
Zapsala:Edita Schejbalová 


